
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 25.10.2017  
 
Merknad: 
 
Vedtak 
 
Kst. fylkesdirektør kultur og idrett, Per Morten Ekerhovd opplyste om at grunna nye opplysningar vert PS 
124/17 Fylkeskommunale investeringstilskot til idrettsanlegg 2017 trekt, og at ein kjem attende med ny sak i 
neste møte i KIRU. 
Utvalsleiar Beate Husa viste til PS 128/17 og presiserte at dokument send på e-post frå Biltema til 
utvalsmedlemane før møtet, ikkje er del av saksutgreiinga, slik at det er fylkesrådmannen sitt saksframlegg 
som er grunnlag for behandlinga i utvalet. Medlem Gunnar Bakke hadde ikkje fått denne e-posten, og bad 
om at den vart sendt til alle medlemane i utvalet. 
 
Innkallinga og sakliste vart elles godkjent slik den låg føre. 
 
 


